
 Číslo materiálu : 4/32 
Komise: Komise sportovní                                                      
Datum :   9.9.2021                                                         RM 21. 9. 2021 
Přítomni: 
 
 
 
Host: RM 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
 
 
 

K. Ptáček, M. Běhounek, A. Salák, P. Kratochvíl, Z. Knap, F. Nedvěd, 
T. Pilc, 
Zápis: L. Krulišová 
 
Mgr. Bc. Vít Šnajdr – místostarosta 
 
J. Třískala , K. Fialová, L. Hojdová, T. Morawski, M. Procházka, R. Hanuš 
 
R. Němec  
 
 

 
Člen RM: 

 
 

Příští jednání: xx. xx. 2021 
 
1) Návrh usnesení pro RM :        
 
 RM města Kutná Hora  
 

 
         b e r e   n a   v ě d o m í  
 
         zápis sportovní komise ze dne 9.9.2021 
 
          
             
 
 
 
Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                              Termín: 9.10.2021 
 
           
       

 
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Úvod: 
Jednání sportovní komise proběhlo v prostorách Sparty Kutná Hora (fotbalové hřiště) za účelem 
seznámení se se zázemím pro sportovce. Tímto představitelé Sparty poukázali na zastaralé a 
nevyhovující prostory kabin, sociálního zařízení a místnosti pro rozhodčí. Z tohoto důvodu žádají 
prioritně o zařazení do plánu investic  
p. místostarosta: vysvětlil, že priorit na rekonstrukce objektů v majetku města je mnoho, navíc do 
sportu každoročně plynou nemalé finanční prostředky a není možné tímto město zadlužit na několik 
let dopředu. 
Dále sportovní komisi informoval o nově vzniklém samostatném oddělení sportu…  
Pan Karel Ptáček informoval o pozastavení projektu „Atletického tunelu“ z důvodu nedostatku 
finančních prostředků pro spoluúčast.  
Shrnutí aktuálních dotačních výzev v oblasti sportu. 
Na květnovém jednání členové sportovní komise vyjádřili priority s tímto výsledkem: 



      Velké projekty 
1. Klimeška 
2. Plavecký stadion 
3. Olympia 
Primární je dokončení areálu Klimeška včetně převodu bazénu. 

Menší projekty 
1. Průmyslovák 
2. Hřiště ZŠ Jana Palacha 

Rekonstrukce hřiště při ZŠ Jana Palacha - myšleno primárně pro veřejnost. 
Závěr: 
Prioritou fotbalového oddílu je zrealizování projektu výměny povrchu hřiště s umělým povrchem 
nacházejícího se v ulici Jana Palacha, KH a dále pak rekonstrukci bývalého bytu školníka v téže ulici 
na šatny a sociální zařízení pro sportující mládež. 
Pravidelná každoroční revize priorizace projektů dle aktuálních dotačních titulů a potřeb města Kutné 
Hory.  
 
Příští jednání sportovní komise  
Příští jednání sportovní komise –  bude upřesněno 
 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
 

4) Reakce rady města : 

 
Zapsal : L. Krulišová 
Elektronicky ověřil :  Alois salák 
Datum: 13.9.2021 
  


